
Balzaretti: Zespół B bardzo prawdopodobne, że w przyszłym sezonie
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W ostatnich dniach we Włoszech dyskutuje się dużo na temat słów

selekcjonera Roberto Manciniego, który narzekał, że mała liczba włoskich

piłkarzy występuje w pierwszych składach klubów Serie A.

Komentarz na ten temat pozostawił dla Sky Sport dyrektor Giallorossich, Federico

Balzaretti:

- Gra ten, kto zasługuje na grę. Jeśli chłopcy grają mniej, nie możemy dawać im

alibi, ale muszą dać z siebie więcej. Brakuje jednego kroku tym chłopakom i mówię

o chłopcach Romy czyli drugiej drużynie. Bardzo prawdopodobne, że będzie taki

zespół w przyszłym sezonie po Juventusie, który zaczął w tym roku.

Przy okazji otrzymaliśmy zatem pierwszą zapowiedź zespołu B Romy. W tym sezonie

z drugą drużyną wystartował jedynie Juventus. Pozostałe kluby nie zdecydowały się

zgłosić swoich kandydatur ze względu na zbyt krótki czas na stworzenie takich

zespołów po tym jak zaaprobowano reformę.
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